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TilFolketinget – Skatteudvalget

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 703 af 16. september 2013 (alm. del).  
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ole Birk Olesen(LA).

Holger K. Nielsen / Janne Wesch Lorentzen

J.nr. 13-5119306
Den 4. oktober 2013

Skatteudvalget 2012-13
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 703
Offentligt
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Spørgsmål
Kan ministeren lave en opgørelse for de sidste 7 år, som viser udviklingen i 
antal sager, hvor Kammeradvokaten har mødt for SKAT i Landsskatteretten?

Svar
Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT:

”Det er ikke muligt generelt at besvare spørgsmålet, da der ikke er foretaget 
særskilte registreringer af Kammeradvokatens deltagelse i retsmøder i 
Landsskatteretten.

For en fuldstændig besvarelse af spørgsmålet vil det kræve en manuel 
gennemgang af samtlige fakturabreve og regningsspecifikationer fra 
Kammeradvokaten i den syvårige periode, der spørges til.”


